



中國香港單車總會有限公司

THE CYCLING ASSOCIATION OF HONG KONG, CHINA LIMITED

(company limited by guarantee)

AFFILIATED TO:
UNION CYCLISTE INTERNATIONALE
ASIAN CYCLING CONFEDERATION
SPORTS FEDERATION & OLYMPIC COMMITTEE
OF HONG KONG, CHINA

附屬成員:
國際單車聯盟
亞洲單車總會
中國香港體育協會暨奧林匹克委員會

紙本證書申請表格

Printed Certificate Application Form

1. 申請人可透過網上系統、郵寄或親身遞交申請表格。
Application can be submitted via online system, by post or in person.
2. 填妥本申請表格連同\$50 劃線支票，支票抬頭「中國香港單車總會有限公司」以郵寄或親身於辦公時間遞交到本會(地址: 香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑 1 號奧運大樓 1015 室)，亦可以使用電子支票連同申請表格電郵到 info@cycling.org.hk。
Please submit this completed application form together with a \$50 crossed cheque made payable to "The Cycling Association of Hong Kong, China Limited" by post or in person to our secretariat (Address: Room 1015, Olympic House, 1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, Hong Kong) or by issuing e-cheque and send together with the application form to info@cycling.org.hk.
3. 申請人在遞交申請後，約在四星期內會收到領取證書通知，屆時可以親身或郵寄方式領取證書。
Collection notification will be send to applicant within 4 weeks after the application submission. Certificates can be collect in person or by post.

中文姓名 Chinese Name:	英文姓名 English Name:
聯絡電郵 Email:	聯絡電話 Contact Number:
領取方式 Collection Method <input type="checkbox"/> A) 親身領取 In Person <input type="checkbox"/> B) 郵寄 By Post <input type="checkbox"/> C) 順豐到付 SF-Express COD	若選用 B 或 C，請提供地址 Please provide mailing address if opt for B or C <hr/> <hr/>
活動名稱 Event Name:	證書編號(如有) Certification Number(if any):
簽署 Signature:	日期 Date:

查詢電話 Enquiry
電話 Tel : 2504 8171

本會網址 Website
www.cycling.org.hk

Room 1015, Olympic House, 1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, Hong Kong
香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑 1 號奧運大樓 1015 室

Tel 電話: (852) 2504 8176 Fax 傳真: (852) 2834 3715 Email 電郵: info@cycling.org.hk Website 網頁: www.cycling.org.hk